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Protokół 6/2024

Wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

oraz Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 

w dniu 21 października 2024 r.
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Obradom Komisji przewodniczyła : Klaudia Kazik

I. Obecni: wg listy obecności

II. Porządek obrad :

1. Rozpatrzenie protestu mieszkańca Osiedla Piastów I przeciwko ważności głosowania 
w sprawie wyboru Zarządu Osiedla Piastów I , które zostało przeprowadzone na Ogólnym 
Zebraniu Mieszkańców w dniu 30 września 2024r.

2. Wyrażenie opinii w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu gminy na dofinansowanie 
opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 dla dzieci zamieszkałych na terenie Gminy 
Zdzieszowice, a uczęszczających do żłobka na terenie gminy Gogolin.

3. Analiza i opiniowanie projektów uchwał.

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024 r.,

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,

c) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,

d) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,

e) w sprawie inkasa podatków,

f) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonych w Januszkowicach.

4. Przyjęcie protokołu 5/2024 posiedzenia w dniu 23 września 2024 roku.

III. Przebieg posiedzenia:

Ad 1.

Po omówieniu przez panią Sekretarz Aleksandrę Bukowińską sytuacji, która miała miejsce 
podczas zebrania mieszkańców Osiedla Piastów I w dniu 30 września Komisja Spraw 
Społecznych w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie uznała o bezzasadności 
przedmiotowego protestu.

Ad 2.

Po omówieniu przez Inspektora w Referacie Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
panią Beatę Sulik pisma, które wpłynęło do Urzędu Miejskiego w dniu 05 września 2024 roku 
a dotyczącego dofinansowania pobytu dziecka zamieszkującego na terenie gminy



Zdzieszowice w prywatnym żłobku na terenie Gminy Gogolin członkowie dwóch komisji 
negatywnie zaopiniowali przedstawiony w powyższej sprawie wniosek, wskazując 
w uzasadnieniu na nięcelowość ponoszonych w tym przypadku przez Gminę dodatkowych 
kosztów.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu jednogłośnie negatywnie opiniuje przedstawiony 
wniosek.

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie negatywnie opiniuje przedstawiony wniosek.

Ad 3.

a) Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024 rok omówiła pani Skarbnik 
Jolanta Śledź. W projekcie uchwały zabezpieczono między innymi środki na zakup serwera, 
przebudowę części garażowej budynku remizy OSP w Rozwadzy, na montaż i demontaż 
oświetlenia świątecznego oraz na zagospodarowanie terenu działki za boiskiem sportowym 
wraz z budową ścieżki spacerowo-edukacyjnej nad potokiem Krępna. W budżecie 
zabezpieczono również środki na wykonanie systemu monitoringu oraz systemu 
multimedialnego dla budynku Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej w Zdzieszowicach.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.

b) Komisja zapoznała się ze zmianami w wieloletniej prognozie finansowej i nie wniosła 
uwag do projektu uchwały. Wszyscy członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
obecni na posiedzeniu komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.

c) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
przedstawiła radnym pani Kierownik Referatu Podatków i Opłat Dorota Sulik.

Wszyscy członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu obecni na posiedzeniu 
komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.

d) Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych omówiła radnym pani Kierownik Referatu Podatków i Opłat Dorota Sulik.

Na siedmiu członków Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu obecnych na posiedzeniu 
komisji pięciu wstrzymało się od głosu a dwóch członków było za. Opinia komisji jest 
pozytywna.

e) Przedmiotem projektu uchwały jest wprowadzenie nowych inkasentów w sołectwach 
Januszkowice, Rozwadza i Żyrowa.

Wszyscy członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu obecni na posiedzeniu 
komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.



f) Projekt uchwały dotyczący ustanowienia służebności przejazdu i przechodu przez działki 
położone w Januszkowicach omówiony został przez pana Michała Kilisza - Kierownika 
Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa. Na wniosek radnej Marii Kampy komisja nie 
zaopiniowała projektu uchwały, gdyż ten nie był uprzednio zaopiniowany przez Radę 
Sołecką Januszkowie. Komisja wnioskuje o przesłanie projektu uchwały do Rady Sołeckiej 
Januszkowie.

Ad 4.

Protokół nr 5/2024 posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu w dniu 
23 września 2024 roku został przyjęty jednogłośnie-bez żadnych uwag ze strony radnych.

WNIOSKI:

1. Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu jednogłośnie wnioskuje o montaż 
skutecznego zabezpieczenia uniemożliwiającego wjazd pojazdów samochodowych, 
motocykli oraz guadów na ścieżkę spacerowo-dydaktyczną w Januszkowicach.

2. Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu jednogłośnie wnioskuje o skierowanie 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości położonych 
w Januszkowicach do zaopiniowania przez Radę Sołecką wsi Januszkowice.

TERMIN NASTĘPNEGO POSIEDZENIA 

KOMISJI ROZWOJU GOSPODARCZEGO I BUDŻETU 

25 LISTOPADA 2024 ROKU GODZ. 15.45

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

Protokołowała : Klaudia Kazik

Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu
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